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ASSOCIACIÓ VEÏNAL DEL 

SEGON MOLI 

EDITORIAL 

 

 El segon semestre del 23 ha segut 

un canvi a trossos de l’administració de 

l’Ajuntament de Castelló de la Plana. 

Degut a una sèrie de promocions de re-

gidors o regidores del PP que han anat 

canviant de lloc fins completar definitiva-

ment l’organigrama, hem estat esperant 

a que s’acabés tot i hem arribat a 

desembre del 2023. 

 A pesar de tot hem continuat tre-

ballant fins a l’últim moment desenvolu-

pant les diverses accions que teníem 

proposades i atenent a les persones 

sòcies i no sòcies del nostre entorn. 

 S’ha tardat una mica en posar en marxa l’engranatge del Consell Municipal de Participació ciutadana, han tar-

dat quasi 7 mesos en convocar-lo, l’Administració de l’Ajuntament és un carro que costa fer-lo anar, això sí ens han 

presentat varies vegades als membres de la corporació municipal, punt què és d’agrair i hem assistit a les diverses 

convocatòries de part de l’alcaldessa Begoña Carrasco. 

 De moment tot són bones paraules per part del nostre ajuntament i quedar be en totes les Associacions, espe-

rem que, a part de quedar bé treballem d’una manera eficient i recuperem la PARTICIPACIÓ en els diversos àmbits 

de decisió, se’ns tinga en consideració i les reivindicacions, raonades, es porten a terme perquè pensem que les 

diverses Associacions i el conjunt de l’Ajuntament estem per a millorar les condicions de vida de la CIUTADANIA i 

poder aconseguir realitzar una sèrie de activitats que donen satisfacció als nostres associats i gent que vullga portar 

una vida saludable i en activitats en grup. 
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 Com a conseqüència de les noves elec-

cions a l’Ajuntament de Castelló de la Plana ha 

eixit guanyador el PP i en el districte nord es 

tanca una etapa que a partir d’ara es va a conti-

nuar dirigit per regidors diferents. De moment tot 

són bones paraules  i palmades a l’esquena 

dient-nos que anem a treballar per un millor Cas-

telló de la Plana. 

 S’ha tardat en constituir-se els diversos 

districtes, se va a canviar la manera de fer els 

pressupostos participatius i diuen que seran els 

diversos districtes els que decidiran quines obre 

tenen preferència. Esperem que no se vote as-

faltar els carrer, arreglar les escoles o ficar mes 

llum als carrer. “això és competència, per llei, 

total i absoluta de l’ajuntament a fer-ho” 

 Les primeres reunions semblen que es vol 

canviar un poc però es comencen a detectar el 

que o no hi ha prou personal o no tenen diners 

per arreglar les coses que anem plantejant. 

En el mes de juny es van començar les diverses presen-

tacions de l’equip de govern encara que fins final d’any 

no es va completar definitivament. A partir d’eixe mo-

ment els contactes amb els diversos membres de les 

diverses regidories ha segut una constant , inclús amb 

l’alcaldessa. El problema ha segut sempre el mateix 

“acabem de prendre possessió de la delegació i ens es-

tem posant al dia del que hi ha en les nostres oficines”. 

 Tenim que estar receptius i donar-los temps per a 

que es fiquen al dia, vorem al llarg del temps si són re-

ceptius a les nostres propostes, sempre en benefici del 

ciutadà. 

 La primera convocatòria feta per la no-

va alcaldessa ha tingut un reso gran i, el Segon 

Moli, com no podia ser d'altra manera ha acudit, 

com si que acudia a les convocatòries fallides 

de l'anterior Corporació a vore el que ens deia la 

nova representant tots els castellonencs. 

Esperem que no siga sols imatge i que després 

de totes les presentacions hi hagen fets tangibles 

per a poder valorar les noves perspectives que 

molta gent s'ha fet davant el canvi de color polí-

tic, que no sols és que quan s'està en l'oposició 

es diuen moltes coses i que després cal complir-

les de bona gana.  
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              El millor taller que té l'associa-

ció veïnal del Segon molí és sense cap 

dubte l'anomenat hort ecológic que ha 

segut una conquista de dos persones 

que treballaven el mateix en els centres 

educatius on treballaven i veien que no 

sols hi havia productes que neixien de la 

terra sino que estimulaven els nivells de 

coneixement dels alumnes, feien activi-

tats en comú, es discutia sobre el que 

aven a fer i sobre els resultats del que 

havien plantat. Raonaven de si la lluna 

tenía influència sobre el que es plantava 

o no. Que les verdures no venien de la 

nevera, sino que es produien a través 

de l'esforç personal o en companyía de 

qui participava i d'altres persones. 

Els menjars de germanor i posta en comú que cada any 

dues vegades amb motiu de les sembres per consultar-

nos els procediments i les sinergies que cal seguir i 

quan tenim producció d'allò que hem sembrat. Sempre 

hi ha persones que acaben d'entrar a formar part del 

nostre col·lectiu i amb ganes de saber i compartir ex-

periències sobre l'hort atès que, moltes vegades hi ha 

dones i homes que han tingut ocasió de poder cultivar 

un trosset de terra més que en alguna maceta pel sis-

tema de viure nostre. A Europa el que aquí tenim un 80 

% que viu en pisos allà és un 80% que viu en cases i 

sempre amb una mica de terreny on cultiven verdures. 

i arbres fruiters per a consum propi. 

 La millor manera de posar en pràctica el 

que diem sobre formar grups de discussió, de 

solidaritat i companyia és el que hem format 

des de fa diversos anys a través de la bicicleta. 

La bicicleta és, en si mateixa element d'unió i 

amistat. La posada en comú d'una afició ha fet 

que realitzem un taller per posar en grup els 

problemes que cada persona tenim quan ens 

enfrontem a un petit ruido a les nostres màqui-

nes de dues rodes. Anant amb bicicleta es veu 

el món d'una altra manera, l'interès de les per-

sones augmenta cada dia, es parla de tot una 

mica, de la vida que hem tingut, de la ciutat 

que volem i en definitiva que totes les perso-

nes volem viure millor. 
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col·laborem en relació als diversos i molt 

variats problemes que la ciutadania va 

veient en el seu dia a dia per la ciutat i no-

saltres mateixos constatem les deficiències 

que veuen els nostres ulls. Tot això l'anem 

traslladant a les juntes de districte. Consta-

tem que de les moltes coses que transme-

tem, la majoria no s'atenen per falta de 

personal i de pressupost. Un altre espai on 

estem presents és al Consell Municipal de 

Participació ciutadana, com a complement 

perquè és on som i ens trobem tots els re-

presentants de totes les associacions veïnal 

de la ciutat. Este any ens han deixat partici-

par un poc com era la primera  vegada 

No només tenim la nostra relació 

amb l'entorn, persones sòcies que 

ens conten la situació del districte, 

sinó que, a més, formem part del 

govern de la ciutat a través dels 

diversos grups de discussió que té 

l'ajuntament. Per si sol a l'ajunta-

ment no arribaria ni al 30 per cent 

dels espais de què es compon el 

terme municipal. Falten munici-

pals, falten bombers, falten perso-

nes que atenguin els múltiples ser-

veis que els ciutadans van deman-

dant cada vegada més a l'Ajunta-

ment. 

Per mitjà de les juntes de districte  

que ho fèiem ens han portat per on ells han vol-

gut, esperem que l’any 26 la gent estiga mes pre-

parada.  

A pesar de tot seguim i seguirem fent propostes 

de millora en qualsevol aspecte de la ciutat siga 

arreglar les clavegueres del llocs on faci falta, la 

dedicació de mes pressupost per a determinades 

actuacions com per a la construcció d’un nou 

edifici de l’ajuntament i que les diverses depen-

dències no estiguen dispersades per la ciutat; cal 

que Castelló de la Plana tinga un edifici nou i 

amb totes les funcionalitats i amb les persones 

suficients per a resoldre el seus problemas. 
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Dins de les nostres activitats, una de les princi-

pals és poder compartir l’hort urbà ecològic 

amb una sèrie de persones de totes les edats i 

condició. Desprès del nostre pas per dirigir un 

hort en els nostres centres educatius, ara conti-

nuem posant en valor el que diverses escoles 

de la ciutat desitgen que fem una classe pràcti-

ca sobre què és un hort urbà. L’experiència de 

les persones menudes que ens visiten és vital i 

ens recorda altres temps. Veuen que les toma-

tes no venen de la nevera, que hi ha persones 

que fan un esforç per a tindre verdures, se co-

muniquen entre ells i aprenen què és la vida. 

Ensenyem tot el procés del que és un hort. 

Un hort urbà que va néixer com un expe-

riment de “a vore què passa?” i que s’ha 

convertit an un experiment rentable i 

que ha portat i porta moltes alegries a 

les persones que gaudeixen d’ell i al pro-

pi Ajuntament que ha tingut què multi-

plicar per 6 l’experiment que va néixer 

com si fos raro i que ha triomfat. 

El nou regidor de l’àrea ha vingut a cons-

tatar el que nosaltres diem, ha esta sor-

près de les bones sensacions que s’ha 

emportat i s’ha compromès a millorar-

ho, esperem que s’oblide i que nosaltres 

estem per a donar assessorament sense 

cobrar. 

Seguint en la línia que ens caracteritza 

nosaltres portem els problemes als llocs 

on pensem que s’han de portar i, al ma-

teix temps, donem les solucions raonades 

que siguen millor per a la gent. Moltes 

vegades hi ha funcionaris que 

“interpreten” la Llei d’una manera res-

trictiva sense pensar en ells també són 

ciutadans. En este cas vàrem proposar 

que es ficaren unes barreres per a que les 

rodes dels cotxes no pogueren envair 

l’espai dedicar a l’arbre. Encara estem 

esperant que algú es fique a treballar. 

Aixina una fum de coses que serien 

d’urgència i que es tingueren que tornar 

a plantar l’arbre. 
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ASSOCIACIÓ  

VEÏNAL DEL SEGON MOLI 

 

COL.LABORA  

                                AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 Qualsevol excusa en bona per 

a fer grup i si desprès es fa un àgape 

on podem parlar d’allò que tenim 

mes a prop és un clima perfecte per 

a fer associacionisme. En aquestes 

reunions es poden dir “nits musi-

cals” es poden dir “posta en comú” 

es pot dir de qualsevol altra manera, 

el que importa és que un grup de 

gent puga conèixer-se, xarrar del 

que pensen de l’entorn, de les frus-

tracions, dels desitjos o de com arre-

glar alguna cosa que no funciona bé. 

 Que l’avinguda lledó s’ha mi-

llorat en un 90%, que els aparca-

ments estan mal senyalitzat, que les 

clavegueres no suportaran l’aigua 

quan plogue, etc. Això és el que real-

ment importa. 

Una de les principals activitat que fem 

des de la Associació del Segon Molí és 

la reivindicació de la problemàtica que 

veiem en el nostre barri. Ja fa uns 

quants anys que algunes de les voreres 

que ens envolten estan molt malament 

degut a que quan es van plantar els 

arbre que hi ha no es van plantar d’una 

manera eficient i ara són un perill per 

als vianants degut a la problemàtica 

que tenen les arrels. Sempre ens diuen 

qué s’arreglarà però encara estem ahí. 


